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Acta de la Junta Permanent de la Facultat de Psicologia 

 

Número de l’acta: 110 

Tipus de sessió: Ordinària 

Data: 17/10/2022 

Hora: 13:00 

Lloc: Sala de Juntes 

 

Hi assisteixen: Melina Aparici Aznar; Tomás Blasco Blasco (Secretari), Lorena 
Bogónez Franco; Ramon Cladellas Pros; Ander Chamarro Lusar (Degà); José 
Luis Costa Arranz; Sònia Darbra Marges; Núria De la Osa Chaparro; Juan Muñoz 
Justicia (en representació de Miquel Domènech Argemí); Sílvia Edo Izquierdo; 
Estel Gelabert Albiol; Maria Jesús Nebrera Navas; Eva Penelo Werner; Teresa 
Sánchez Sánchez; Susana Subirà Álvarez; Meritxell Torras Garcia; 

 

No hi assisteixen: Berta Castellà de Mas; Alfie Aitken Crawshaw; Núria Fàbrega 
Capdevila; Carla Garcés Escoda; Elena Garrido Gaitan; David Marzá González; 
Marisol Mora Giral;  Naiara Oliver Marbà; Naira Pellicer Bacardit; Emma Piñol 
Freixas; Núria Prats Núñez; Martí Serra Castejón; Teresa Torrent Pallicer; 
Sabina Tulbure. 

 

S’excusen: Sergi Ballespí Solà; Ana Barajas Vélez; Albert Bonillo Martín; 
Margalida Coll Andreu; Miquel Domènech Argemí; Montserrat Gomà Freixenet; 
José Luis Lalueza Sazatornil; Joaquim T. Limonero Garcia; Naymé Daniela 
Salas;  
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ORDRE DEL DIA: 
 
1. Aprovació, si escau, de les actes de les Juntes Permanents ordinària (20-7-2022) 

i extraordinària (3-10-2022). 

2. Informacions del Degà. 

3. Informacions de la Vicedegana d’Afers Acadèmics de Graus i Màsters. 

4. Informacions de la Vicedegana de Pràctiques Externes i Relacions Institucionals. 

5. Informacions del Vicedegà d’Economia.  

6. Aprovació, si escau, de la modificació de la composició del tribunal d’una plaça 

d’Agregat del Departament de Psicologia Clínica 

7. Altres afers. 

8. Precs i preguntes. 

 

Les Coordinadores del Grau en Psicologia i del Grau en Logopèdia presenten unes esmenes a 
l’acta de la Junta Permanent Ordinària (número 108, del 20 de juliol de 2022), i el Secretari 
presenta una esmena a l’acta de la Junta Permanent Extraordinària (número 109 del 3 d’octubre 
de 2022), que són acceptades per la Junta Permanent, la qual aprova tot seguit ambdues actes 
per assentiment.  

El Degà agraeix la paciència i col.laboració a les persones de la Junta Permanent i, per extensió 
a totes les persones de la Facultat, i informa de les activitats realitzades des de la pressa de 
possessió del càrrec. Comunica la incorporació del professor Albert Feliu com a nou Coordinador 
del Grau de Psicologia, de la professora Maria Álvarez com a Coordinadora del Màster de 
Psicologia Jurídica i Forense, i de la professora Teresa Gutiérrez com a Delegada del Degà per al 
Servei de Psicologia i Logopèdia (SPL) de la Facultat. Així mateix, informa de que s’estan fent 
tràmits per dotar l’SPL d’una nova estructura de funcionament en el marc de la Fundació UAB, i 
que també està pendent la renovació del càrrec de Coordinació de Logopèdia.  

A continuació, intervé la Vicedegana d’Afers Acadèmics mostrant el nombre i distribució 
d’estudiants de la Facultat en les diverses titulacions. El total és de 2086 estudiants. Tot seguit 
exposa les raons per les quals cal que tant la Gestió Acadèmica com el professorat utilitzin l’eina 
de Gestió d’Aules que es troba a la pàgina web de la UAB. També comunica la incorporació a la 
Comissió d’Afers Acadèmics de les professores Eva Penelo (com a representant del professorat 
de Grau en Psicologia) i Sílvia Edo (com a representant del professorat de Grau en Logopèdia). 
També planteja que cal estudiar la possibilitat de que les activitats presencials de primer curs es 
facin a la tarda i que això es reflectirà en els fulletons de promoció del curs 23-24. Finalment, 
també informa del canvi en el calendari acadèmic de la Facultat arran el canvi de festiu del 
dilluns de la Segona Pasqua. 

S’obre un torn de paraules i intervencions per part d’algunes persones de la Junta demanant 
alguns aclariments tant a la Vicedegana d’Afers Acadèmics, com al Degà. La Coordinadora del 
Grau en Psicologia demana informació sobre la situació de la plaça de Gestió Acadèmica que ha 
d’estar coberta per un/a Gestor/a de Programació i que porta vacant onze mesos. 
L’Administrador de Centre explica que el procés de renovació ha estat endegat en dues ocasions 
i que no s’han presentat candidatures, però que, no obstant això, finalment està previst que una 
persona s’incorpori a mitjans de novembre en règim d’estada de pràctiques. S’espera que un 
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cop finalitzi aquesta estada, la persona que la cobreixi es quedi definitivament com a Gestor/a 
de Programació de la Gestió Acadèmica de la Facultat de Psicologia.   

Després, la Vicedegana d’Afers Acadèmics i la Coordinadora del Grau en Psicologia clarifiquen 
que l’avaluació única no està encara vigent i que està prevista la seva implantació per al curs 23-
24, i diverses persones demanen que aquesta informació oficial es faci arribar a tot el 
professorat per evitar mals entesos i per respondre de manera uniforme a les qüestions que en 
aquest sentit es venen plantejant per part de l’alumnat.  

La Vicedegana d’Afers Acadèmics comenta l’esborrany de Model de Dedicació Acadèmica del 
Professorat que s’està preparant des del Rectorat. Hi ha diverses intervencions que coincideixen 
en expressar el malestar i el desacord amb alguns aspectes d’aquest model, i el Degà indica que 
des de diverses facultats els equips de Deganat estan fent contactes i converses per tal de 
canalitzar aquests desacords de bona part del professorat.  

Finalment, la Vicedegana d’Afers Acadèmics exposa el calendari de reverificacions de les 
titulacions de Grau i Màster de la Facultat. 

La Vicedegana de Pràctiques Externes informa de les dificultats que hi ha hagut en les 
adjudicacions de les places de Pràcticums de Logopèdia i les Pràctiques Externes de Psicologia. 
Aquestes dificultats s’expliquen per la manca de personal a la Gestió Acadèmica (una baixa de 
llarga durada  no coberta) i la manca de l’aplicació de gestió de Pràctiques, Gerónimo, que no 
s’ha recuperat després de l’atac informàtic patit el curs passat.   

L’alternativa, proposada per la UAB, d’utilitzar SIGMA per realitzar les assignacions no ha 
funcionat. Es van introduir les ofertes manualment. Només tenia accés la Gestió Acadèmica, fet 
que ha impedit que l’oferta definitiva fos revisada per centres, tutors/es acadèmics/ques i 
coordinadors/es. Va haver-hi problemes d’accés a SIGMA per fer la selecció de places en totes 
les assignatures de grau (Pràcticum II, III i IV de Logopèdia i Pràctiques Externes de Psicologia), 
per la qual cosa es va allargar el termini en tots els casos. També va haver-hi problemes a SIGMA 
en les adjudicacions i  les places del Pràcticum IV i de les Pràctiques Externes es van adjudicar 
manualment. La informació de les adjudicacions als centres i als tutors acadèmics ha estat també 
de forma manual. La informació a l’alumnat dels contactes dels centres l’ha realitzat el/la tutor/a 
acadèmic. Estem parlant de més de 450 adjudicacions.   

Aquesta complexitat en la gestió, juntament amb la manca de personal  ha produït molts retards 
i errades. A data d’avui encara no han finalitzat les assignacions i reassignacions  i encara no 
estan enllestits els convenis del primer semestre.   

La propera setmana s'incorporarà una persona a la Gestió Acadèmica per  ocupar-se de les 
Pràctiques Externes.  

La Vicedegana explica que si bé l’esforç actual està en solucionar aquesta primera fase, s’ha de 
treballar per obtenir un sistema de gestió àgil i eficient com era Gerónimo, ja que la situació 
actual és insostenible. L’equip de Deganat té clar que és una prioritat i té previst reclamar-ho al 
Rectorat properament.   

Tot seguit, el Vicedegà d’Economia i Infraestructures exposa breument les tasques 
desenvolupades des que va accedir al càrrec.  

Arribats al sisè punt de l’Ordre del Dia, el Secretari dóna la paraula a la Cap del Departament de 
Picologia Clínica i de la Salut, la qual explica els motius que justifiquen la proposta de modificació 
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del tribunal de la plaça i demana a la Junta Permanent l’aprovació d’aquesta modificació, la qual 
suposa que els professors Albert Bonillo i David Sànchez substitueixen, respectivament, a les 
professores Sílvia Edo (Membre titular, nomenada per la Facultat), i Susanna Subirà (Membre 
suplent, nomenada pel Departament de Psicologia Clínica i de la Salut). Les persones de la Junta 
Permanent donen la seva aprovació per assentiment.  

En el punt dedicat a Altres Afers, el Secretari planteja la pertinença de dissoldre la Comissió del 
Doble Grau de Psicologia i Criminologia, en la qual participa també la Facultat de Dret, que es va 
aprovar a la Junta Permanent del 18 de març del 2019, atès que no ha pogut dur a terme la seva 
tasca. La Coordinadora del Grau de Psicologia i l’anterior Vicedegana d’Afers Acadèmics de 
Graus i Màsters aclareixen que la Comissió va tenir una primera reunió, però que no hi ha un 
acta de la mateixa, atès que aquesta acta va quedar pendent d’aprovació en una segona reunió 
que no va arribar a convocar-se. Hi ha diverses intervencions i s’acorda finalment que la Comissió 
deixi d’estar operativa, tot comunicant aquesta decisió a la Facultat de Dret. No obstant això, 
també s’acorda que, si la Facultat de Dret considera pertinent reprendre els estudis del Doble 
Grau, la nostra Facultat prestarà la seva col.laboració.  

Dins d’aquest mateix punt, el Secretari informa de que està previst fer una Junta de Facultat el 
dilluns 28 de novembre, i de que podria convocar-se també una Junta Permanent Extraordinària 
la propera setmana si ho requerissin els tràmits del procés de reverificació del Màster 
d’Intervenció Psicosocial. També recorda que el proper 14 de novembre es farà l’acte 
d’inauguració del Curs Acadèmic a la Facultat.  

A l’apartat de Precs i Preguntes, la Cap del Departament de Psicologia Clínica i de la Salut demana 
que es revisi el repartiment dels Treballs de Final de Grau (TFG) entre les diverses Unitats, doncs 
considera que aquest repartiment està desequilibrat i que el Departament de Psicologia Clínica 
i de la Salut té un nombre de TFGs assignats que suposa una sobrecàrrega que no pot continuar 
assolint. La Vicedegana d’Afers Acadèmics suggereix que aquest tema sigui estudiat pels 
Departaments i que aquests plantegin una proposta consensuada a la Comissió d’Afers 
Acadèmics per tal que aquesta estudiï la seva viabilitat. La Cap del Departament de Psicologia 
Clínica i de la Salut mostra el seu desacord amb aquesta proposta de la Vicedegana i considera 
que és competència de la Facultat abordar la qüestió per tractar-se d’un encàrrec docent que la 
mateixa fa als Departaments. Afegeix, a més a més, i demanant que consti explícitament en 
aquest acta, que el seu Departament a atès sempre les demandes docents que li ha encomanat 
la Facultat. La Vicedegana opina que el repartiment dels TFGs no és un tema prioritari per a 
abordar durant aquest curs, i considera que les tasques que la Comissió d’Afers Acadèmics ha 
de prioritzar són les relacionades amb la implantació de l’Avaluació Única i amb la creació d’un 
horari de tarda per al Grau de Psicologia per tal de poder ajustar la capacitat de l’aulari al nombre 
d’alumnes. Insisteix en que no es negarà a rebre i estudiar una proposta que provingui dels 
Departaments, però que el sistema de repartiment actualment vigent és el que es va aprovar 
cursos enrere en una Junta Permanent, amb l’acord de tots els Departaments, demanant que 
aquest fet es faci constar explícitament en aquesta acta. 

Intervé la professora Sílvia Edo manifestant el seu suport a la demanda del Departament de 
Psicologia Clínica i de la Salut, i indicant que en el seu origen el TFG es va dissenyar d’acord amb 
uns requisits i un model que ja no estan vigents i que, per tant, cal elaborar un nou model i uns 
nous criteris que estiguin d’acord amb la realitat actual del TFG dins del Grau. La coordinadora 
del Grau en Logopèdia afegeix que potser es podria estudiar el model que s’utilitza en aquest 
grau, que distribueix la càrrega entre departaments en funció de totes les assignatures, no 
només de les optatives. 
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Es fan a continuació diverses intervencions sobre com atendre la demanda del Departament de 
Psicologia Clínica i de la Salut, i el Secretari de la Facultat s’ofereix a realitzar, com a membre de 
l’Equip de Deganat, un diagnòstic de la situació actual i una anàlisi de quins criteris alternatius 
podrien utilitzar-se per fer les assignacions dels TFGs, tot demanant la col.laboració de la 
Coordinadora del Grau de Psicologia. La Coordinadora accepta l’encàrrec i les persones de la 
Junta Permanent mostren el seu acord amb la proposta del Secretari.  

 

Sense cap més assumptes per tractar, el dia 17/10/2022 a les 15:15 hores el President aixeca la 
sessió, de la qual, com a Secretari, estenc aquesta acta. 

El secretari        Vist i plau 
El President 

 

 

 

 

Tomás Blasco          Ander Chamarro   
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